
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 5-2-2025 
 
Deltagere bestyrelsen - Michael. 
 
Diskuterede forskellige oplæg fra arkitekten, og blev så enige om, hvad for en løsning vi vil 
gå videre med. 
Begge dele (ombygning af hytte/bestyrelsesrum og sammenbygning ved cafeen) skal der 
søges byggetilladelse til. 
Vi vil indhente 2 tilbud på hovedentreprise fra lokale håndværkere. 
Vi talte ligeledes om den kommende havnefest den 28-6. 
Og fik bestilt en maler til maling af cafeen indvendig. 
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